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P r o t o k ó ł  Nr BRM.0012.2.7.2020 

 posiedzenia Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki 

Rady Miejskiej w Olecku  

 odbytego w dniu 23 września 2020 roku.  

 
 
Na stan 7 członków komisji w posiedzeniu udział wzięło 5 – lista obecności  
w załączeniu. 
 
Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji – Dawid Bondarenko. 
 
Protokołowała pracownik biurowy Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru Urzędu Miejskiego w 
Olecku – Sylwia Barszczewska. 
 
W posiedzeniu udział wzięli: 
 

 Burmistrz Olecka – Karol Sobczak, 
 Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch, 
 Skarbnik Gminy – Irena Osmycka, 
 Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami – 

Alicja Szałkowska, 
 Kierownik Wydziału Edukacji – Anna Mitin, 
 Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław 

Drozd. 
 
 
Przewodniczący Komisji – Dawid Bondarenko 
przywitał przybyłych na posiedzenie komisji i przedstawił proponowany porządek 
posiedzenia:  

 
1. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 
2. Sprawy wniesione.  
3. Wnioski Komisji. 

 
Komisja  jednogłośnie przyjęła powyższy porządek posiedzenia. 
 

Do punktu 1 – Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 
 

Rozpatrzenie skargi na działalność Burmistrza Olecka 
 
Komisja zgłosiła wniosek, aby zdjąć z porządku obrad sesji punkt 3 -  Rozpatrzenie 
skargi na działalność Burmistrza Olecka. 
 

a) projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Gminy 

Olecko 

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 
szczegółowo omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
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Członek Komisji – Wacław Olszewski 
poddał pod rozwagę utworzenia 2 komisji merytorycznych zamiast 3. Uważa, że dzięki temu 
nie będzie problemu z ilością radnych w danej komisji oraz aby zmniejszyć liczebność  
w Komisji Rewizyjnej od 3 do 5 członków. 
 
Członek Komisji – Wioletta Dorota Żukowska  
zgłosiła, aby „Głos wolny, wolność ubezpieczający” pozostał na dotychczasowym miejscu  
w porządku obrad sesji. 
 
Przewodniczący Komisji – Dawid Bondarenko 
odpowiedział, że porządek obrad sesji ustala Przewodniczący Rady Miejskiej. 
 
Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 
dodał, iż istotne jest, by podjęcie uchwał było jak najwcześniej. 
 
Członek Komisji – Wacław Olszewski 
powiedział, że „Głos wolny, wolność ubezpieczający” jest tylko dla mieszkańców gminy,  
a nie punktem gdzie radni zgłaszają wnioski. 
 
Innych pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 
 
Opinia Komisji: 
Komisja, przy 5 głosach za i 2 głosach wstrzymujących się, pozytywnie zaopiniowała 
projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Olecko. 
 
 

b)  projekt uchwały w sprawie utworzenia Osiedla Siejnik i nadania mu statutu 

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 
szczegółowo omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 
 
Opinia Komisji: 
Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie utworzenia 

Osiedla Siejnik i nadania mu statutu.  

 

c) projekt uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Olecko 

 
Kierownik Wydziału PGN – Alicja Szałkowska 
szczegółowo omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 
 
 
Opinia Komisji: 
Komisja, przy 4 głosach za i 3 głosach przeciw, pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Olecko. 



3 
 

d) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umów o świadczenie 

usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego 

Kierownik Wydziału GKO – Przemysław Drozd 
szczegółowo omówił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Przewodniczący Komisji – Dawid Bondarenko 
zapytał, czy oprócz firmy Faster będzie mógł korzystać z tych tras inny przewoźnik.  
 
Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 
odpowiedział, że każdy przedsiębiorca będzie mógł złożyć wniosek do gminy z danymi 
dotyczącymi tras i godzin według którego będzie chciał pełnić transport. System otwarty nie 
wymaga przetargu, jest to system tzw. wolnorynkowy. Dodał, że cena biletu normalnego  
na terenie miasta będzie wynosiła 2 zł, ulgowy 1 zł. Na terenach wiejskich cena będzie się 
wahać w granicach 6-10 zł.  
 
Członek Komisji – Wioletta Dorota Żukowska 
zapytała, czy rozkład jazdy nie powinien być załącznikiem to uchwały. 
 
Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 
odpowiedziała, że każda zmiana w rozkładzie jazdy skutkowałaby zmianami w uchwale.  
Cały system cen biletów został tak skalkulowany, aby gmina jak najmniejsze dopłaty musiała 
ponosić w ramach funduszu dopłat do przewozów autobusowych. 
 
Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 
dodał, że w ramach przewozu zamkniętego było robione autobusami 10.460 km miesięcznie. 
Jeżeli ta uchwała zostanie podjęta będzie to ponad 44.000 km miesięcznie. 
 
Wiceprzewodniczący Komisji – Marcin Roszko 
zapytał, jaki to będzie koszt. 
 
Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 
odpowiedział, że przy tak dużej różnicy kilometrów gmina będzie ponosić taki sam koszt jak 
przy systemie zamkniętym plus za usługi Pana Lelo.  
 
Członek Komisji – Wioletta Dorota Żukowska 
zapytała, czy będą przeprowadzone konsultacje z mieszkańcami dotyczące rozkładu jazdy  
i lokalizacji przystanków.  
 
Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 
odpowiedział, jeżeli zaczną wpływać wnioski od mieszkańców to będą one brane pod uwagę.  
 
Członek Komisji – Wioletta Dorota Żukowska 
powiedziała, że dofinansowanie do końca 2020 roku to 3,00 zł do kilometra. Zapytała jakiej 
wysokości będzie dofinansowanie w kolejnym roku.  
 
Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 
odpowiedział, że przewidywane jest dofinansowanie na tym samym poziomie.  
 
Wiceprzewodniczący Komisji – Marcin Roszko 
zapytał, co będzie jeżeli Urząd Zamówień Publicznych uzna, że unieważnienie przetargu 
było z naruszeniem prawa. I czy w związku z tym gmina nie straci dofinansowania. 
 
Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 
odpowiedział, że jedno z drugim nie ma nic wspólnego.  



4 
 

Innych pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 
 
Opinia Komisji: 
Komisja, przy 5 głosach za i 2 głosach wstrzymujących się, pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umów o świadczenie usług  

w zakresie publicznego transportu zbiorowego. 

 

e) projekt uchwały w sprawie sposobu ustalania wysokości opłat dodatkowych  

i manipulacyjnych za usługi przewozowe w gminnych regularnych przewozach 

osób na terenie Gminy Olecko 

Kierownik Wydziału GKO – Przemysław Drozd 
szczegółowo omówił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 
 
Opinia Komisji: 
Komisja, przy 5 głosach za i 2 głosach wstrzymujących się, pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie sposobu ustalania wysokości opłat dodatkowych  

i manipulacyjnych za usługi przewozowe w gminnych regularnych przewozach osób 

na terenie Gminy Olecko. 

 

f) projekt uchwały uchylająca uchwałę w sprawie ustanowienia ulg za przejazdy 

wykonywane lokalnym transportem zbiorowym w Olecku 

 
Kierownik Wydziału GKO – Przemysław Drozd 
szczegółowo omówił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 
 
Opinia Komisji: 
Komisja, przy 5 głosach za i 2 głosach wstrzymujących się, pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały uchylającej uchwałę w sprawie ustanowienia ulg za przejazdy 

wykonywane lokalnym transportem zbiorowym w Olecku. 

 

g) projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2020 rok 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 
szczegółowo omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Członek Komisji – Wioletta Dorota Żukowska 
zapytała, czy środki w dz. 900 można przeznaczyć na dofinansowania na wymianę piecy dla 
mieszkańców gminy. 
 
Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 
odpowiedziała, że są to środki naznaczone i mogą zostać tylko i wyłącznie wykorzystane  
na zadania związane z ochroną środowiska. 
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Członek Komisji – Wioletta Dorota Żukowska 
zapytała, się o środki na nowe zadanie pn. „Modernizacja budynku Urzędu Miejskiego przy 
ul. Plac Wolności 3”. 
 
Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 
odpowiedział, że środki te zostaną przeznaczone na projektanta, który będzie 
odpowiedzialny za przygotowanie projektu montażu windy w budynku Urzędu Miejskiego 
przy ul. Plac Wolności 3.  
 
Innych pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 
 
Opinia Komisji: 
Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 

budżetu Gminy Olecko na 2020 rok. 

 

h) projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Olecko na lata 2020 – 2029 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 
szczegółowo omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 
 
Opinia Komisji: 
Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2020 – 2029. 

 
Innych uwag ani pytań do projektów uchwał nie zgłaszano. 
 

Na tym punkt zakończono. 

Do punktu 2  – Sprawy wniesione. 
 
Spraw wniesionych nie było. 
 
Na tym punkt zakończono. 
 
 
Do punktu 3 – Wnioski Komisji. 
 
Komisja zgłosiła wniosek:  
aby, zdjąć z porządku obrad sesji Rady Miejskiej punkt 3 - Rozpatrzenie skargi  
na działalność Burmistrza Olecka; 
 

Przewodniczący Komisji – Dawid Bondarenko  
poruszył następujące sprawy: 
 

 przypomniał o uszkodzonej latarni w wyniku burzy w Białej Oleckiej, poprosił o jej 
naprawę;  
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 wystąpić do Starostwa Powiatowego w Olecku z zapytaniem, czy będzie składany 
wniosek do Funduszu Dróg Samorządowych na remont drogi Sedranki-Mieruniszki; 

 wystąpić do Starostwa Powiatowego w Olecku o wykonanie chodnika wzdłuż drogi 
powiatowej w Raczkach Wielkich; 

 przekazał informację od sołtysa Raczek Wielkich, iż jest problem z oświetleniem.  
Po tygodniu od wymiany żarówki lampa ponownie przestaje działać, podejrzewa,  
że może to być problem oprawy; 

 zwrócił się z prośbą o pochylenie się nad okazaniem granic geodezyjnych dróg 
gminnych; 

 zwrócił się z prośbą o wycięcie krzaków na trasie Babki Oleckie – Golubki przy 
drodze szutrowej oraz na trasie Dąbrowskie i Borawskie Małe; 

 zwrócił się z prośbą o uwzględnienie w budżecie środków na naprawę dróg 
dojazdowych do pól. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Marcin Roszko 
wystąpił w następujących sprawach: 
 

 zapytał o możliwość zamontowania monitoringu miejskiego w okolicy nowej inwestycji 
Zagospodarowanie nabrzeża rzeki Lega oraz przeniesienia stojaków  
na rowery w inne miejsce, gdyż mieszkanka sąsiadująca bezpośrednio z inwestycją  
ma dewastowane ogrodzenie;  

 zwrócił uwagę, iż kamienna półrotunda jest niszczona przez rosnące na niej drzewa, 
poprosił o interwencję; 

 powiedział, że odpada szpachla spod altanki ustawionej po drugiej stronie jeziora. 

Poprosił o jej zabezpieczenie. 

Członek Komisji – Wacław Olszewski 
wystąpił w następujących sprawach: 
 

 poddał pod rozwagę możliwość utworzenia 2 komisji merytorycznych zamiast 3. 
Uważa, że dzięki temu nie będzie problemu z ilością radnych w danej komisji; 

 zaproponował, aby zmniejszyć liczebność w Komisji Rewizyjnej od 3 do 5 członków; 
 zaproponował zorganizowanie spotkania z sołtysami, aby sołectwa swój fundusz 

sołecki łączyły ze sobą i przeznaczały na konkretny cel, np. budowa chodnika czy 
remont drogi; 

 poprosił, aby zwrócić się do Komendy Powiatowej Policji w Olecku o częstsze patrole 
w okolicy nowej inwestycji Zagospodarowanie nabrzeża rzeki Lega; 

 
Innych wniosków w tym punkcie nie zgłaszano. 
 
Na tym punkt i posiedzenie komisji zakończono. 
 
 

 

Protokołowała 

Sylwia Barszczewska 

 

Przewodniczący Komisji 

Dawid Bondarenko  
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